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ПРОТОКОЛ № 13 

засідання Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації 
 

02 листопада 2022 року                              м. Київ, бульвар Праці, 1/1,  

 каб. 317  
 

Загальна кількість членів Громадської ради при  Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації (далі  - Громадська рада) – 33 особи. 

Присутні: 17 членів Громадської ради (список додається). 

Запрошені:  

- тимчасово виконуючий обов'язки голови Дніпровської районної в місті 

Києві державної  адміністрації Бабій Павло Миколайович; 

- начальник Дніпровського управління поліції головного управління 

національної поліції у місті Києві Ніконов Михайло Миколайович; 

- начальник відділу з питань внутрішньої політики та зв’язків з 

громадськістю Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації 

Черевко Наталія Петрівна;  

 

Слухали: Голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації А.М. Павленка, який повідомив, що зареєстровано 17 

членів Громадської ради із 33. Таким чином засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації правомочне.          

А.М. Павленко запропонував розпочати засідання Громадської ради. 

 

Вирішили: 
Відкрити засідання Громадської ради. 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Слухали: Голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації А.М. Павленка, який запропонував наступний проект 

порядку денного: 

 

mailto:gr_drda@ukr.net


1. Про стан забезпечення громадського порядку в Дніпровському районі      

м. Києва в умовах воєнного стану. 

2. Різне. 

Вирішили: 

Затвердити запропонований порядок денний та регламент засідання Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації, а саме: 

 

1. Про стан забезпечення громадського порядку в Дніпровському районі      

м. Києва в умовах воєнного стану. 

2. Різне. 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

По першому питанню порядку денного: 

1. «Про стан забезпечення громадського порядку в Дніпровському районі    

м. Києва в умовах воєнного стану». 

Слухали:  

- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М., який привітав тимчасово виконуючого 

обов'язки голови Дніпровської районної в місті Києві 

державної  адміністрації Бабія П. М. та начальника Дніпровського 

управління поліції головного управління національної поліції у місті Києві 

Ніконова М.М., і висловив побажання плідної роботи щодо пошуку 

спільних рішень стосовно вирішенню проблемних питань щодо стану 

забезпечення громадського порядку в Дніпровському районі м. Києва в 

умовах воєнного стану. Павленко А.М. запропонував перейти до 

обговорення проблемних питань; 

- начальника Дніпровського управління поліції головного управління 

національної поліції у місті Києві Ніконова М.М., який подякував за 

запрошення та надав інформацію що в зв’язку з введенням в Україні 

воєнного стану робота правоохоронних органів переформовується. Наразі 

більша увага приділяється патрулюванню, відпрацюванню дій при 

повітряних тривогах та відключення енергопостачання. Також він зазначив, 

що в повному обсязі налагоджена співпраця з представниками ДФТГ з 

якими проводиться сумісне патрулювання та роботу на блокпостах;  

- т.в.о.г голови Дніпровської районної в місті Києві державної  адміністрації        

Бабія П.М. який надав інформацію що районна адміністрація тісно 

співпрацює з Дніпровським управлінням поліції таз керівництвом сектору 

оборони та безпеки. Також він наголосив, що районною адміністрацією 

оперативно опрацьовуються всі завдання, які надходять від керівництва 

правоохоронними органами. Також він наголосив, що наразі зараз одним з 

важливіших питань є облаштування пунктів обігріву. Також він надав 

інформацію, що є домовленість з керівництвом ДВРЗ та Керуючою 

компанією Дніпровського району щодо виготовлення пічок для обігріву. 

Також адміністрацією відпрацьовується задача закупки біотуалетів на 

випадок пошкодження комунікацій. Також наразі вже отримано 65000 



респіраторів. Отримано в достатньої кількості медичних масок, протигазів 

та таблеток йод калію.  

 

Вирішили:  

     Взяти до відома інформацію надану Ніконовим М.М. та Бабієм П.М. 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

     Рішення прийнято. 

Слухали:  

- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М., який запропонував поставити запитання до 

начальника Дніпровського управління поліції головного управління 

національної поліції у місті Києві Ніконова М.М. та т.в.о. голови 

Дніпровської районної в місті Києві державної  адміністрації Бабія П.М. 

 

- Ковальчук І.М., заступника голови Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації, голову комітету з питань 

комунікацій, інформації та консультацій з громадськістю, яка підняла 

питання щодо провадження резонансних кримінальних справ, до яких 

прикута думка громади. Зокрема це будівництво за адресою: проспект 

Соборності 2, ремонт кінотеатру «Краків», Русанівська набережна 3 та 

ділянка по вулиці Миколайчука де розташовано ресторан «Макдональдс». 

 

- начальника Дніпровського управління поліції головного управління 

національної поліції у місті Києві Ніконова М.М., який пообіцяв взяти під 

контроль провадження цих справ. 

 

Вирішили: Взяти до відома інформацію надану Ніконовим М.М. 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Слухали:  

- Шашкінум Л.О., заступника голови Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації, голову комітету з питань 

громадського моніторингу, яка підняла питання щодо стану впровадження 

програми «Безпечна столиця» у Дніпровському районі міста Києва; 

- начальника Дніпровського управління поліції головного управління 

національної поліції у місті Києві Ніконова М.М., який надав інформацію, 

що наразі покриття району камерами відеоспостереження незадовільна але 

він вважає, що в умовах воєнного стану встановлення камер 

відеоспостереження це одне із найбільш пріоритетних завдань. 

 

Вирішили: Взяти до відома інформацію надану Ніконовим М.М. 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 



- члена громадської ради Тиркало В.Б., який підняв питання щодо законності 

розміщення приватних закладів надання допомоги (реабілітації) 

наркозалежним особам приватних закладів надання допомоги 

наркозалежним особам на перших поверхах житлових будинків та біля 

навчальних закладів; 

- начальника Дніпровського управління поліції головного управління 

національної поліції у місті Києві Ніконова М.М., який надав інформацію, 

що цим центрам надає ліцензію Міністерство охорони здоров’я та ці центри 

є приватною власністю. Тому районне управління поліції не має законних 

підстав впливати на їх роботу тому що існування цих центрів треба 

оскаржувати до органу, який надає їм ліцензію. Але недоліки в роботі цих 

центрів документуються районним управлінням поліції; 

- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М., який надав інформацію, що питання 

перенесення цих центрів вже обговорювалось на минулих засіданнях 

громадської ради. Був проведений круглий стіл стосовно перенесення за 

такого центру, який розташовано за адресою проспект Ватутіна 2а.  

По другому питанню порядку денного: 

«Різне» 

Слухали:  

- т.в.о. голови Дніпровської районної в місті Києві державної  адміністрації 

Бабія П.М. який надав інформацію, що у зв’язку з тимчасовими 

відключеннями освітлення у районній адміністрації, ведеться робота щодо 

придбання світло відбиваючих стрічок.  

 

Вирішили: Взяти до відома інформацію надану П.М. Бабієм. 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

- т.в.о. голови Дніпровської районної в місті Києві державної  адміністрації 

Бабія П.М. який надав інформацію, що у зв’язку з реконструкцією 

каналізаційних комунікацій виникло питання щодо переносу стихійного 

кладовища домашніх  тварин  розташовуваного по вул. Євгена Сверстюка. 

Він запропонував провести круглий стіл із зоозахисниками. 

- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М., який надав доручення члену громадської ради 

Григорчук М.П. підготувати проект рішення задля обговорення цього 

питання на наступному засіданні громадської ради. 

Вирішили: надати доручення члену громадської ради Григорчук М.П. 

підготувати проект рішення задля обговорення питання щодо переносу 

стихійного кладовища домашніх  тварин  розташовуваного на вул. Євгена 

Сверстюка на наступному засіданні громадської ради. 

 

     Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

    Рішення прийнято. 



 

 

Голова Громадської ради                                      Павленко А.М. 

 

Секретар Громадської ради                                  Шишацький Д.А. 


